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PROTOKÓŁ 

Protokół z I posiedzenia komisji skoków i kombinacji norweskiej PZN 

 

 W dniu 16.09.2022 odbyło się posiedzenie komisji skoków i kombinacji norweskiej 

powołanej przez nowy zarząd Polskiego Związku Narciarskiego. Na wstępie przewodniczący 

komisji Marek Pach przywitał wszystkich członków nowej komisji, a także gości w osobach 

nowego prezesa Związku Adama Małysza oraz wice prezesa Wojciecha Gumnego. Następnie 

rozdał regulamin prac komisji sportowych PZN, który zawiera główne zadania komisji każdej z 

dyscyplin i poprosił członków o zapoznanie się z tym regulaminem. 

 Następnie głos zabrał Prezes Adam Małysz życząc członkom owocnej pracy, a także 

zobowiązał się do wzmocnienia znaczenia działań komisji, tak aby komisja w osobie 

przewodniczącego mogła składać wnioski na zarządzie PZN. 

 Głos zabrał Kazimierz Długopolski, który stwierdził, że komisja w poprzednim 

charakterze nie miała znaczenia w kompetencjach oraz, że nikt z zarządu a szczególnie 

Dyrektor Skoków i KN nie uczestniczył w pracach komisji. 

 Edward Mąka przedstawił problemy na Podkarpaciu związane z obiektami i 

szkoleniem. Prosił aby raz w lecie i raz w zimie organizować zawody Orlen Kids, aby władze 

miasta Zagórz, a także województwa Podkarpackiego łaskawym okiem popatrzyły na ich pracę 

w zakresie szkolenia w skokach i KN. 

 Mariusz Chrapek przedstawił problemy dotyczące krótkiego rozbiegu na skoczni HS 70 

w Zakopanem, który bardzo przeszkadza w szkoleniu zawodników. 

 Jan Szturc prosił aby biegi do kombinacji w zawodach Orlen Kids odbywały się na 

trasach łatwiejszych ponieważ gdy jego dzieci usłyszały, że mają startować na trasach COS 

Zakopane zrezygnowały z przyjazdu do Zakopanego. 

 Następnie zabrał głos Łukasz Kruczek, który przedstawił swój charakter pracy w PZN, 

gdzie będzie pełnił funkcję koordynatora wszystkich zawodów Orlen CUP i Orlen Kids. 

 Po tych wypowiedziach zebranie zakończono. 


